
 

 

VECKANS FRÅGA, VECKA 3 (17-21.1.2024) 
ANTAL RESPONDENTER: 384 

Felmarginalen är 5 procent och därmed kan svaren anses spegla åsikterna hos befolkningen i Jakobstad. 

PARKERING I JAKOBSTAD  

Invånarna ställdes inledningsvis frågan: ”Jakobstad har börjat utarbeta en 

parkeringsstrategi. I arbetet utreder man utvecklingsbehoven för parkering och skapar 

målsättningar och en plan för att utveckla parkeringen i framtiden. Arbetet hänför sig till 

ett mer omfattande utvecklingsarbete för Jakobstads centrum. 

 

Är du nöjd med parkeringsarrangemangen i Jakobstads centrum? (Du kan kommentera ditt 

svar om du vill)” 

 

Sen ställdes invånarna frågan: ”Vilken är den vanligaste orsaken till att du parkerar i 

Jakobstads centrum?” 

 

 n Procent 

Jag bor i området 22 5,7% 

Min arbetsplats ligger i Jakobstads centrum 27 7,1% 

Ärenden som anknyter till jobbet 12 3,1% 

Skol- eller andra studierelaterade resor 1 0,3% 

Jag besöker någon som bor i området 7 1,8% 

Jag använder servicen i området 269 70,2% 

Jag besöker området på fritiden 19 5,0% 

Jag parkerar inte i Jakobstads centrum 15 3,9% 

Annat, vad? Du kan specificera här. 11 2,9% 
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Slutligen ställdes invånarna frågan: ”Du kan bäst påverka arrangemangen för parkering och 

varuleveranser genom att svara på en mera utförlig enkät om staden Jakobstads 

parkeringsstrategi. 

 

Vill du delta i en mera utförlig enkät?” 

 

 n Procent 

Ja, jag deltar i invånarenkäten (enkäten öppnas automatiskt då 

du trycker på Skicka) 
176 45,8% 

Ja, jag deltar i enkäten till företag (enkäten öppnas automatiskt 

då du trycker på Skicka) 
7 1,8% 

Jag har redan besvarat enkäten 34 8,9% 

Nej 167 43,5% 

 

TACK FÖR ERT DELTAGANDE 

Parkeringslösningar påverkar invånarnas livskvalitet och tillgängligheten har en stor betydelse 

för näringslivets konkurrenskraft. Syftet med parkeringspolicyn är att staden ska vara 

funktionell nu och i framtiden. 

NÄSTA STEG 

Konsultbyrån bearbetar nu den information som inhämtats från olika enkäter och intervjuer och 

ger preliminära förslag till parkeringslösningar. (i februari) 

Planerade policyer och planer testas ännu på något sätt. Lösningar kan illustreras med bilder och 

invånarna kan konsulteras. 

Det ordnas en workshop och ett presentationsevenemang för invånare, personer som arbetar i 

närområdena och övriga som har ärenden i stan. Evenemanget kommer att hållas i 

planutkastfasen, då man ännu kan påverka lösningarna. (i mars) 

Ett separat informationsmöte kommer ännu att anordnas för företag under utkastfasen av 

planen. På mötet presenteras statistisk information om vad som har hänt i andra städer där man 

minskat på antalet parkeringsplatser och hur man skapar en trevligare stadsmiljö. (i mars) 

Konsultrapporten ska vara klar i april. 

 

Mera information: 

Harri Kotimäki, stadsingenjör, tel. 044 785 1750, harri.kotimaki@jakobstad.fi 

mailto:harri.kotimaki@jakobstad.fi

